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     Verslag van  Aanwezig   
Dorpsteam Reeuwijk-Brug  Eke Vos-Heikens (voorzitter); Theo Lamers; Sandra van 

Grieken; Barend Tamerus; Gerke Mulder. 
Agenda-lid: Johan Buurman;  
 

Notulist  Afwezig   
Sandra van Grieken  Ton Schreuders; Jaco van der Quast; 
Datum  Ons kenmerk    
02-09-2024  Verslag d.d. 05-09-2024 

K.c.     
Archief, aan- en afwezigen.  
 
Onderwerp     
Dorpsteamvergadering d.d. 2 september 2024 in het Huis van Alles, aanvang 20.00 uur 

 Verslag: 
 

1. Opening & mededelingen: 
    Jaco en Ton hebben zich afgemeld vanwege vakan5e. 
  

2. Ingekomen stukken, zie overzichtstabel op blad 2 agenda 
Er zijn geen vragen over de ingekomen stukken. 
 

3. Verslag vorige vergadering, ac@elijst update door leden 
Het verslag van de vorige vergadering wordt doorgenomen. Een klein typefoutje 
geconstateerd op de 2e blz. van het verslag 2e alinea: Eke heeft kennisgenomen van 
een leuke invullen…. Dit moet worden invulling. 
 
Actiepuntenlijst:  

• eerder gereed gemelde actiepunten kunnen van de actielijst af.  
• actiepunt 24-05-04 moet zeker nog blijven staan, Barend heeft het 

handhavingsbeleid gelezen maar er staat nog steeds niet duidelijk in hoe er 
gehandhaafd en gecontroleerd gaat worden door de gemeente.  

• actiepunt 24-07-06 kan op gereed gezet worden.  
 

4. Veiligheid & verkeer: 
Het “Parapluplan” doorvaarthoogtes ligt momenteel ter inzage. Er zijn enkele 
zienswijzen ingediend en er zijn geluiden dat er wellicht nog bezwaren worden 
ingediend. Er mag volgens dit nieuwe plan worden gebouwd op een doorvaarthoogte 
van 90 cen5meter waardoor voor vele booteigenaren/bewoners “de open 
vaarverbinding naar de plassen” niet meer van toepassing is omdat ze met hun boot 
niet meer onder de steigers en bruggen doorkunnen.  
 
Aangaande het eerder afgesproken tegenbezoek poli5e, o.a. H.U.B. gaat Barend 
hieromtrent op korte termijn nadere afspraken vastleggen met de korpschef in Gouda.  
 

5. Duurzaamheid: 
Speerpunt 2024: in gesprek blijven met gemeente over verduurzaming 
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Het dorpsteam wil graag meer weten over de actuele stand van zaken, met name waar 
nu concreet aan gewerkt wordt. Ook of de betrokken medewerkers bij de gemeente 
blijven samenwerken met de Dorpsteams. Graag nodigt ons dorpsteam hen (Florian en 
Nienke) uit voor de volgende vergadering om de stand van zaken te presenteren.   

 
Er is een bijeenkomst gepland over Elektrisch varen. Vanuit Dorpsteam Plassengebied is 
ons gevraagd hierbij te komen helpen. De bijeenkomst is op 24 november 2024 van 
15.00 uur tot 17.00 uur in de grote zaal van de Ark. Jaco, Eke en Sandra gaan helpen. 
Het verzoek is om half drie aanwezig te zijn.  
Verder hee[ Dorpsteam Plassengebied ons gevraagd te komen helpen met vuilvissen in 
de plassen. In principe is het niet onze taak om te helpen bij ac5es van andere 
dorpsteams maar we zijn staan uiteraard wel al5jd open voor samenwerken. Probleem 
helaas is momenteel steeds voldoende menskracht te vinden. Onze eigen 
(opruim)ac5es hebben tot op heden weinig belangstellende hulp gekregen.     
 

6. Sociaal Domein & wonen: 
Wegens afwezigheid van Ton is het wachten op een volgende bijeenkomst voor een 
update over de Rietveldwoningenbuurt samenwerking met betrokken par5jen.  
De werkzaamheden aan de ophoging en herinrich5ng van de straten zijn nog 
nauwelijks begonnen. 
 
Er zal door de gemeente worden geïnventariseerd waar en welke kunst er in de 
openbare ruimte staat. Het dorpsteam wil graag daarop inspelen door voor de 
Rietveldbuurt ook iets van buitenkunst te realiseren. Belangrijk is om bij de 
gemeentelijke inventarisa5e de vinger aan de pols te houden zodat er geen kunst 
verloren gaat.  
 
Bij toeval is Eke erachter gekomen dat er ere-dorpspenningen aan vier leden van de 
Buurtbusvereniging Reeuwijk zijn uitgereikt wegens het 45-jarig bestaan van de 
buurtbus. Helaas zijn wij als dorpsteam hiervan niet van op de hoogte gesteld door de 
gemeente. Het had anders een mooie gelegenheid kunnen zijn om zelf ook iets te doen 
en onszelf zo weer even in beeld hadden kunnen brengen. De vier leden zijn immers 
waarschijnlijk onze eigen dorpsgenoten. Eke zal navragen of en wanneer over 5 jaar het 
lustrum van de vereniging wordt gevierd met de vraag of we er dan wel bij betrokken 
kunnen worden.  
 
Twee dames hebben het pand op de voormalige “Blooms” loca5e gehuurd. Zij maken 
persoonlijke herinneringen van dierbaren. Dat kunnen overledenen zijn maar 
bijvoorbeeld ook een afdruk van de poot van je hond. Helaas hee[ de gemeente niets 
laten weten over het verloop van de verhuur terwijl wij als Dorpsteam duidelijk 
hebben aangegeven wat de mogelijkheden en wensen van de wijk en ons team zijn. 
Over het verloop van de verhuur hebben wij helaas nooit iets teruggekoppeld 
gekregen terwijl dit wel was toegezegd. Nu ineens worden we geconfronteerd met 
nieuwe ac5viteiten in het pand. 
 

7. Openbare ruimte: 
Er is nog steeds geen herkenbare, duidelijke verbinding Westplein-Miereakker. Er is nog 
niets bekend of en hoe dit gerealiseerd gaat worden. Na vergeefse contacten met 
diverse aanspreekpunten binnen de gemeente lijkt er nu nog één op5e over en dat is 
de nieuwe verlich5ng op de Koeienbrug. We blijven hier aandacht voor vragen.  
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Er komen veel complimenten binnen over de herinrich5ng van de Dunantlaan.  
 

8. Communica@e: 
Uitvoering par5cipa5enota – communica5e hierover aan bewoners (Eke) 
Eke wil meer weten over de Uitvoering par5cipa5enota, met name de communica5e 
hierover aan bewoner. Dit zal Eke aan de orde stellen in het voorzieersoverleg van 
november aanstaande.  
 
Eke en Barend krijgen nu steeds berichten binnen van Overheid.nu. Dit betre[ 
besluiten of aanvragen in de buurt zoals bijvoorbeeld het Parapluplan 
doorvaarthoogtes. Dit blijkt nu een onderdeel te zijn van Mijn Overheid. Je kunt je e-
mailadres opgeven en aangeven dat je alles van rondom je adres wil ontvangen en 
daar komen dan berichten over binnen. Deze func5onaliteit zou de gemeente ook 
moeten gebruiken omdat dit een goede mogelijkheid biedt om contact met haar 
inwoners te onderhouden.  
  
Barend hee[ in het verleden een zienswijze digitaal ingediend. Hij wist van anderen 
dat hierover ook brieven (fysiek) waren gestuurd. Uiteindelijk kwamen de fysieke 
zienswijzen wel in het RIS te staan en de digitale zienswijzen niet. Dit is een 
aandachtspunt voor de gemeente.   
 
Eke gaat nog contact zoeken met Cynthia Droog-Lakerveld om te zoeken hoe we voor 
Reeuwijkse jongeren iets kunnen organiseren, vergelijkbaar met wat in Bodegraven de 
Vakan5eweek is.  
 

9. Projecten: 
De 100bomen100 ac5e van de Provincie Zuid-Holland hee[ helaas nog geen concreet 
resultaat opgeleverd in onze gemeente. Jaco blij[ de betrokkenen van de provincie 
herinneren aan de gedane toezeggingen om in het najaar alsnog een boom te kunnen 
planten nabij Landal Reeuwijkse Plassen.   
 

10. Rondvraag & afslui@ng 
Barend vraagt hoe we nieuwe leden kunnen werven nu Dick is gestopt. Het blij[ helaas 
heel moeilijk om nieuwe leden te vinden. Vaak weten poten5ële kandidaten niet eens 
van ons bestaan.  
 
Via de wandelgangen hee[ Barend gehoord dat Dorpsteam Nieuwerbrug uit onvrede is 
gestopt. 
 
Eke sluit de vergadering even na 22.00 uur. De eerstvolgende Dorpsteamvergadering 
staat gepland op maandag 28 oktober 2024 om 20.00 uur in het Huis van Alles. 
We gaan ervan uit dat de wijkwethouder hierbij aanwezig is. 
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Actielijst 
Actienr. Omschrijving Door Status 
22-04-02 Vanwege het door Gerke gemelde probleem betreffende links 

afslaand verkeer naar de Tasmanstraat een bord 

eenrichtingsverkeer laten plaatsen. 

Gem. Loopt 

 

23-04-03 Dorpsteam betrekken bij de voorbereiding van de schouw in 

Reeuwijk-Brug na de correcte implementatie van genomen 

verkeersbesluiten. 

Gem. Gepland 

23-04-04 Meewerken aan het initiatief van het Dorpsteam en de 

Programmaraad om zich een concept te laten vestigen in het Huis 

van Alles dat bijdraagt aan de inclusiviteit en diversiteit in de wijk.  

Gem. Afgedaan 

zonder info 

23-04-08 Het fout parkeren op de hoek van de Jan van Hoofstraat en Groen 

van Pinksterlaan tegengegaan een gele trottoirband. Een foto van de 

situatie is in januari 2024 opgestuurd via de Mijn Gemeente App 

 

Op 24-09-02 nogmaals gemeld via de Mijn gemeente app en deze 

wordt geregistreerd en afgedaan als “er is geen geparkeerde auto te 

zien”. 

Gem. Afgedaan 

zonder 

resultaat 

23-12-04 Dorps-as versterken met aanpassing verlichting Koebrug Gem. Loopt 

 

24-03-06 Een lijst van contactpersonen van verenigingen, stichtingen, etc.  
opstellen om effectief te kunnen netwerken. Daarbij eerst nader 
kennis te maken met de betreffende contactpersonen.   

EVH / 

DVO / 

JQU 

Gepland 

 

24-05-01 De regie nemen bij het organiseren van het voorgenomen 
vervolgoverleg met de Teamchef Politie op 27 juni a.s.  

BTA Gereed 

24-05-03 Dorpsteam actief betrekken bij inspraakrondes conform de 
participatieverordening, dus niet simpelweg als dorpsbewoners. Dit 
punt aanhangig maken binnen de gemeentelijke organisatie. 

Gem. 

(RKE) 

Gepland 

24-05-04 Wens dorpsteam tot een verbeterde aanpak van de BOA’s in 
Reeuwijk-Brug inbrengen bij de aanstaande behandeling in het 
College van het Handhaving Uitvoering Protocol.   

Gem. 

(RKE) 

Gepland 

24-05-05 Besluit nemen over toestaan van een uitbreiding van het terras van 
het Wijnhuis aan de Miereakker op grond van bestaande regels en 
voorschriften en in afstemming met direct omwonenden. 

Gem. Gereed 

24-05-06 Duidelijkheid verkrijgen over de financiële en technische 
haalbaarheid van een muurschildering op een zijgevel van een 
Rietveldwoning, een plakkaat over architect Rietveld en twee 
Rietveld bankjes. Deze drie opties vervolgens ter inspraak 
voorgeleggen aan de bewoners. 

TSC Loopt 

24-05-07 Cynthia Droog vragen hoe het beste vakantiespelen voor de jeugd in 
Reeuwijk-Brug op gang te brengen. 

EVH Gepland 

 

24-07-01 Wethouder Kersbergen communiceert dat de handhaving in 

Reeuwijk-Brug als bewuste keuze beperkt blijft wegens de geringe 

personele capaciteit en de weinige aantal ongevallen 

Gem. Gereed 

24-07-02 De Rietveldstichting een brief te laten sturen naar de gemeente met 

een warm pleidooi voor het initiatief van het dorpsteam. 

TSC Loopt 
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24-07-03 Navraag doen bij de gemeente Utrecht hoe daar een grote Rietveld 

stoel als veilig speelobject kan worden geaccepteerd. 

TSC Gereed 

24-07-04 Het toegezegde herstel van de asfaltcoating op kleur op de 

Raadhuisweg en Zoutmansweg na uitstel alsnog realiseren. 

Gem. Gereed 

24-07-05 Jongerenorganisaties betrekken bij het initiatief om in de zomer van 

2025 het buitenspel “The Hunt” te organiseren in Reeuwijk-Brug. 

Allen Gepland 

24-07-06 Navragen in hoeverre “bemoeizorg” binnen de gemeente 

Bodegraven-Reeuwijk wordt gefaciliteerd. 

EVH Gereed 

24-07-07 Nader toelichten waarom er niet wordt gewacht met het nieuw 

asfalteren van de Steupel tot dat de nieuwbouwactiviteiten daar 

gereed zijn. Dit i.v.m. werk met werk maken. 

Gem. Gepland 

24-07-08 Navraag doen bij de Provincie of er nog leven zit in de “100bomen 

voor 100 jaar actie”. 

JQU Gereed 

    

24-09-01 Het dorpsteam informeren over de actuele stand van zaken rond het 

Thema Duurzaamheid, met name waar nu concreet aan gewerkt 

wordt. Ook of de gemeente hierbij wil blijven samenwerken met de 

Dorpsteams.  

Gem. 

(Florian, 

Nienke) 

Gepland 

24-09-02 Dorpsteam Plassengebied helpen bij de bijeenkomst is op 24 

november 2024 van 15.00 uur tot 17.00 uur in de grote zaal van de 

Ark. Het verzoek is om half drie aanwezig te zijn. 

EVH, 

SGR, 

JQU 

Gereed 

24-09-03 Eke zal navragen of en wanneer over 5 jaar het lustrum van de 

Buurtbus vereniging wordt gevierd met de vraag of we er dan wel 

bij betrokken kunnen worden.  

EVH Gepland 

24-09-04 De uitvoering participatienota, met name de communicatie hierover 

aan bewoner aan de orde stellen in het voorzittersoverleg a.s. 

november. 

EVH Gepland 

24-09-05 Terugkoppelen of de functionaliteit van Overheid.nu gebruikt kan 

worden door de gemeente om effectiever met inwoners te 

communiceren over beleid en uitvoeringsplannen.  

Gem. Gepland 

24-09-06 Cynthia Droog-Lakerveld vragen hoe we voor Reeuwijkse jongeren 

iets kunnen organiseren, vergelijkbaar met wat in Bodegraven de 

Vakantieweek is.  

EVH Gepland 

    

 


